

Title (en)

Gas fuel driven burner with regulating device and method for regulating the fuel-air ratio of the gas fuel driven burner

Title (de)

Brenngasbetriebener Brenner mit Regeleinrichtung und Verfahren zur Regelung des Brenngas-Luft-Verhältnisses des brenngasbetriebenen Brenners

Title (fr)

Brûleur entraîné par gaz combustible avec dispositif de régulation et procédé de régulation du rapport gaz combustible-air du brûleur entraîné par gaz combustible

Publication

EP 2363642 A1 20110907 (DE)

Application

EP 11001382 A 20110219

Priority

AT 3082010 A 20100301

Abstract (en)

The control device has a controlled blower (1), a combustion air pipe (3) which is connected with the blower, and a fuel gas line (4), in which a controlled fuel gas valve (2) is present. The fuel gas valve is opened in the combustion air pipe. The pressure receiving positions (7,8) receive the total pressure in the combustion air pipe and the fuel gas line. The pressure receiving positions are adjusted with its openings against the flow direction. An independent claim is also included for a method for controlling a fuel-powered burner.

Abstract (de)

Regeleinrichtung für einen brennstoffbetriebenen Brenner (5) mit einem regelbaren Gebläse (1), einer Verbrennungsluftleitung (3), die mit dem Gebläse (1) verbunden ist, einer Brenngasleitung (4), in der sich ein regelbares Brenngasventil (2) befindet und die in die Verbrennungsluftleitung (3) mündet, und einem Druck- oder Strömungssensor (6), welcher zwischen der Verbrennungsluftleitung (3) und der Brenngasleitung (4) angeordnet ist, wobei die Druckaufnahmestellen (7, 8) in der Verbrennungsluftleitung (3) und Brenngasleitung (4) jeweils den Gesamtdruck aufnehmen, also mit ihren Öffnungen entgegen der Strömungsrichtung gerichtet sind und in der Verbrennungsluftleitung (3) keine gesonderte Blende angeordnet ist.

IPC 8 full level

F23N 1/02 (2006.01); **F23N 5/18** (2006.01); **F23N 3/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

F23N 1/022 (2013.01); **F23N 5/184** (2013.01); **F23N 1/02** (2013.01); **F23N 3/082** (2013.01); **F23N 2225/04** (2020.01); **F23N 2233/08** (2020.01); **F23N 2900/05181** (2013.01)

Citation (applicant)

- EP 1082575 A1 20010314 - HONEYWELL BV [NL]
- EP 1207347 A2 20020522 - HONEYWELL BV [NL]
- EP 1179159 A1 20020213 - HONEYWELL BV [NL]
- EP 1084369 A1 20010321 - HONEYWELL BV [NL]

Citation (search report)

- [YD] EP 1082575 A1 20010314 - HONEYWELL BV [NL]
- [Y] GB 1578398 A 19801105 - VAILLANT J KG
- [A] US 3101897 A 19630827 - VAUGHN CHARLES O
- [A] EP 0341323 A1 19891115 - HONEYWELL BV [NL]

Cited by

ITMI20130013A1

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

AT 509212 A4 20110715; AT 509212 B1 20110715; EP 2363642 A1 20110907; EP 2363642 B1 20160831

DOCDB simple family (application)

AT 3082010 A 20100301; EP 11001382 A 20110219